
Generalforsamling i Hinnerup Rideklub, 26. februar 2015 
 

1. Mads Rasmussen blev valgt som dirigent – han konstaterede, at generalforsamlingen var 

rettidig indkaldt. 

2. Bestyrelsens beretning blev fremlagt af formanden, Malene Munk Jørgensen, og 

godkendt. 

3. Det reviderede årsregnskab blev fremlagt af kasseren, Lene Vedel Friis, og godkendt. 

4. Budget for 2015 og 2016 blev fremlagt af kasseren, Lene Vedel Friis, og godkendt. De 

nuværende facilitetskontingentsatser fastholdes.    

5. Indkomne forslag til behandling – ingen indkomne forslag. 

6. Valg af formand: Formand, Malene Munk Jørgensen genopstiller ikke. Laila Juncker 

blev valgt som formand på generalforsamlingen.  

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

· På valg: Hanne Bisgaard Hansen, Lene Vedel Friis og Malene Munk 

Jørgensen. De blev alle genvalgt. 

· Herudover blev Mads Rasmussen, Ditte Seneca og Iben Kirk Øgendahl 

valgt ind i bestyrelsen.  

· Ikke på valg: Lise Krebs og Ulla Kjer. 

· Genopstiller ikke: Sofie Eggert Jensen 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen: Rikke Raahede og Anne Meta Nielsen. 

9. Valg af revisorer: Niels Østergaard og Trine B. Rosendahl blev valgt. Og Lone Kahl 

blev valgt som suppleant. 

10. Valg af junior repræsentanter: Emilie Rasmussen og Josephine Mogensen blev valgt. Og 

Signe K. Rasmussen blev valgt som suppleant. 

11. Eventuelt: 

a)  

· Fighterpokalen og fine ord til Anne Meta Nielsen. 

· Klub-dressur-pokalen fik Anne Munk Svendsen  

· Klub-spring-pokalen fik Maja Munk Svendsen 

· Udenbys-dressur-pokalen fik Julie Jakobsen 

· Udenbys-spring-pokalen fik Maja Munk Svendsen 

 

b) Herudover havde bestyrelsen indstillet 2 stk. medlemmer til 2 forskellige priser. 

A. Årets Ildsjæl 2015 ved Favrskov Idrætssamvirke – Anne Meta Nielsen. 

HIRI’s indstilling blev desværre ikke valgt. Men en roset til Anne. 

B. Årets Ungdomsleder ved Dansk Rideforbund – Signe K. Rasmussen. HIRI’s 

indstilling blev desværre ikke valgt. Men en roset til Signe. 

 

c) Der gik ligeledes en roset til Dagens Helt – Kirsten Gisbøl. 

 

d) Hanne orienterede lidt omkring hal nr. 2 projektet. Arbejdsgruppen er i den 

begyndende fase. Info følger, så snart der er lidt flere detaljer på plads. 

 

e) Lone fortalte lidt om stævnekalenderen her i 2015 og samtidig meldte Rikke, 

Emilie og Signe sig til stævneudvalget.  

 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden.                                                                 


